
VRAGEN COMMISSIEVERGADERING 

De commissie: Samen leven

Vergaderdatum: 5-9-2019

Steller en fractie: mw. Cora van Vliet en dhr. Jim Kloos (Echt voor Ridderkerk)

Agendapunt: 4. Rapport Rekenkamercommissie ‘De Participatiewet in Ridderkerk’

Griffier: dhr. J. van Straalen

Datum indiening vraag bij griffie: 4-9-2019

Datum ontvangst beantwoording college bij griffie: 05-09-2019

Vraag 1 
Ten aanzien van het raadsvoorstel. 
In de toelichting bij punt 5.1 staat dat de commissie Samen leven heeft besloten niet periodiek te willen 
worden geïnformeerd, maar bijvoorbeeld als er iets is mee te delen. In welke commissievergadering/of 
bijeenkomst is dat gezegd? Is dat vastgelegd?

Antwoord 
Wat is afgesproken is te vinden in de Besluitenlijst van de commissie Samen leven van 15 november 
2018.

9. Mededelingen college ontwikkelingen drie decentralisaties (zorg – werk -
jeugdhulp)
Wethouder van Vliet doet mededeling over de transformatie van het Sociaal domein.
De commissie bevestigt de afspraak van de commissiebijeenkomst van 16 oktober dat de raad op de
gebruikelijke wijze (Raadsinformatiebrief, mededeling in commissie) wordt geïnformeerd. Indien er
aanleiding voor is, kan een aparte informatieve commissiebijeenkomst worden gehouden.

Vraag 2
Ten aanzien van de Nota van bevindingen.
Op pagina 10 staat onder het kopje BUIG-budget dat er inkomsten waren over 2016 en 2017 van resp. 
€ 10.762.073 en € 10.711.554.
Net onder de tabel staat dat in 2016 de gemeente Ridderkerk € 11,01 miljoen heeft ontvangen. En in 
2017 was dit € 11,29 miljoen.
Kunnen wij aannemen dat dit NIET dezelfde soort bedragen betreft?

Antwoord
Het gaat wel over de Rijksbijdrage BUIG. De bedragen verschillen echter omdat in het tweede geval in 
2017 ook de Vangnetuitkering erbij is opgeteld.

Vraag 3
Wij vermoeden dat deze inkomsten betrekking hebben op het re-integratiebudget dat gemeenten 
ontvangen. 

a. Klopt dit?
b. Zo, niet, waar hebben deze bedragen dan wel betrekking op? 

Antwoord
Zie antwoord vraag 2.




